
Vragen van Hart voor Hilversum aan wethouder Wolthers over niet aanvragen 
bijstand. 
 (Vragenhalfuur 2, 24 juni 2021)

Onderwerp: 170.000 huishoudens vragen geen bijstand aan terwijl ze daar wel recht op 
hebben.

Geacht college,

Naar aanleiding van het artikel in dagblad Trouw van 17 juni 2021 over 170.000 huishoudens 
die geen bijstand aanvragen terwijl ze daar wel recht op hebben, maakt Hart voor Hilversum 
zich zorgen over betrokken Hilversumse inwoners. Wij leggen u daarom onderstaande vragen 
voor.
1.Volgens het artikel in Trouw weten veel jongeren tot 27 jaar niet dat ze bijstand kunnen 
aanvragen. Hoeveel Hilversumse jongeren maken hier geen gebruik van. Hoe gaat u hen 
bereiken en wijzen op de bijstand?
2.Bent u op de hoogte dat er Hilversumse zzp’ers en mensen met een kleine baan zijn, die wel 
wat verdienen maar te weinig om van rond te komen en toch geen aanvullende bijstand 
aanvragen maar hier wel recht op hebben? Hoe gaat u hen bereiken en wijzen op de bijstand?
3. Heeft u zicht op de hoeveelheid andere rechthebbenden in Hilversum die geen bijstand 
aanvragen terwijl zij er recht op hebben? Hoe gaat u hen bereiken en wijzen op de bijstand?
4. Als het niet bij u bekend is om hoeveel betrokkenen het gaat, beschikt u dan over de 
mogelijkheid om uit te zoeken om wie het gaat en hoe deze mensen toch een aanvraag voor 
bijstand zouden kunnen doen?

In afwachting van uw beantwoording,
Vriendelijke groet namens de fractie van Hart voor Hilversum
Malika Boukhriss

https://www.trouw.nl/economie/170-000-huishoudens-vragen-geen-bijstand-aan-terwijl-ze-
daar-wel-recht-op-hebben~ba049004/
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